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Naszą misją jest dzielić się Dobrą Nowina o Chrystusie z
ludźmi, którzy jeszcze nie narodzili się do życia

wiecznego oraz czynić uczniami tych, którzy stali się już
dziećmi Bożymi.



SPOTKANIA NA
WYSOKIM
T O  S I Ę  D Z I E J E  W  N A S Z E J  S P O Ł E C Z N O Ś C I

Poniedziałek
10:00 – Bractwo Serca

Wtorek
17:00 – Zbiórka Zuchów 

18:00 – Owocne Spotkania: grupa dla kobiet 
Środa

17:00 – Zbiórka Harcerzy
Czwartek 

18:00 - Warsztaty Liderów 
Piątek

18:00 – Spotkania młodzieżówki OW22
18:00 – Uwielbienie, 

Spotkanie Odnowy i Przebudzenia
Sobota

9:00 – Próba zespołu muzycznego
Niedziela

10:30 – Nabożeństwo
11:00 — Szkółka Niedzielna

Jeśli chcesz dołączyć do spotkań grupy domowej,
bądź założyć własną grupę, prosimy o kontakt z

Pastorem, 
nr tel.: 501253516



Drodzy Bracia i Siostry,
Weszliśmy w sezon urlopów, wakacji, wyjazdów. Chciałbym
podzielić się z Wami kilkoma myślami na temat umiejętnego
odpoczywania, bazując na fragmencie z Listu do
Hebrajczyków 4:9-11: "A tak pozostaje jeszcze odpocznienie
dla ludu Bożego; Kto bowiem wszedł do odpocznienia jego,
ten sam odpoczął od dzieł swoich, jak Bóg od swoich.
Starajmy się tedy usilnie wejść do owego odpocznienia, aby
nikt nie upadł, idąc za tym przykładem nieposłuszeństwa."
Biblia przypomina nam, że prawdziwe odpocznienie jest
darem od Boga, który przynosi pokój duszy i ciała Jego
ludowi. W Liście do Hebrajczyków czytamy, że Bóg oferuje
nam odpocznienie, które jest głębsze niż jakikolwiek fizyczny
odpoczynek, jest to duchowy stan pokoju i zaufania. To
odpocznienie nie jest jedynie chwilowym wytchnieniem od
codziennych trosk, ale trwałym stanem serca i umysłu, które
znajduje swoje zaspokojenie w Bożej obecności i
obietnicach.
Jednakże, by wejść w to odpocznienie, musimy wykazać się
posłuszeństwem i oddaniem. Posłuszeństwo wobec Boga
oznacza życie zgodnie z Jego wolą, przyjęcie Jego
prowadzenia i zaufanie Jego planom, nawet jeśli wydają się
one trudne lub niezrozumiałe. To wymaga codziennego
oddania się Jego Słowu, rozmyślania nad Pismem Świętym
oraz regularnej modlitwy, która pozwala nam utrzymać
kontakt z Nim.
Oddanie się Bogu oznacza również pełne zawierzenie Mu
naszych trosk, lęków i zmagań. Jak mówi apostoł Piotr:
"Wszelką troskę swoją złóżcie na Niego, gdyż On troszczy
się o was" (1 P 5:7). Bóg pragnie, abyśmy przestali polegać na
własnych siłach i zamiast tego zaufali Jego mocy i miłości. To
oddanie prowadzi nas do miejsca, gdzie możemy
doświadczyć prawdziwego pokoju i odpoczynku, bez
względu na okoliczności, które nas otaczają.
Zachęcam Was, abyście dążyli do tego odpocznienia,
starając się usilnie żyć w posłuszeństwie i oddaniu Bogu.
Przez to, możemy wejść w Jego obietnicę pokoju, która
przewyższa wszelkie ludzkie zrozumienie i przynosi ulgę
naszemu duchowi, duszy i ciału.
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Historia króla Dawida z 2 Samuela 11 jest przestrogą, jak
niewłaściwe korzystanie z czasu odpoczynku może
prowadzić do grzechu i upadku. Dawid, zamiast
towarzyszyć swoim żołnierzom na polu bitwy, pozostał w
domu. Spacerując po tarasie, ujrzał żonę Uriasza,
Batszebę, co doprowadziło do serii tragicznych decyzji
oraz wydarzeń, które dotknęły całą jego królewską
rodzinę. Ten moment przypomina nam, że kiedy my
odpoczywamy, walka duchowa o nasze dusze trwa
nieprzerwanie, gdyż szatan nigdy nie podpisuje rozejmów.
Dlatego też, umiejętne odpoczywanie wymaga czujności i
świadomości duchowej. Jak mówi Piotr w swoim liście:
"Bądźcie trzeźwi, czuwajcie! Przeciwnik wasz, diabeł,
chodzi wokoło jak lew ryczący, szukając kogo by
pochłonąć" (1 P 5:8). Nawet w chwilach odpoczynku,
musimy być gotowi na duchowe ataki.
Jednak nie oznacza to, że mamy żyć w ciągłym napięciu i
obawie. Wręcz przeciwnie, Pan Jezus zaprasza nas do
Siebie, mówiąc: "Pójdźcie do mnie wszyscy, którzy
jesteście spracowani i obciążeni, a Ja wam dam ukojenie"
(Mt 11:28). Będąc pod opieką Bożej mądrości, możemy
odnaleźć prawdziwy spokój.
Zachęcam Was, drodzy Bracia i Siostry, abyście nie
zaniedbywali czytania Słowa Bożego i modlitwy, nawet w
chwilach odpoczynku. To właśnie poprzez bliskość z
Bogiem możemy znaleźć prawdziwe wyciszenie i
odnowienie. Niech nasze odpoczywanie będzie czasem
duchowego odświeżenia, a nie okazją do duchowej
bierności.
Błogosławię Was wszystkich, abyście doświadczali
Bożego pokoju i odpoczynku, w którym Wasze dusze
znajdą prawdziwe ukojenie.
W Chrystusie,
Krzysztof Krajewski

Umiejętne Odpoczywanie.



Wdzięczność w
Panu
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Myślę, że jeśli miałbym wybrać jedną z najbardziej
zaniedbanych, a na pewno niedocenianych spraw w
Kościele, to byłaby to kwestia, czy też sfera związana z
marzeniami. 
Nobo marzenia przecież bardziej kojarzą nam się z
dziećmi i ich często wybujałą, nieograniczoną można
by nawet powiedzieć niepoważną wyobraźnią, a nie z
„poważnymi sprawami Kościoła” czy też „zdrowym
biblijnym nauczaniem”, nie wspominając już o głoszeniu
Ewangelii. Czy Kościół to w ogóle miejsce na
marzenia? 
Zacznijmy od tego, że już na samym początku gdy Bóg
stwarzał świat to czyniąc człowieka na swój obraz i
podobieństwo błogosławił im mówiąc „Bądźcie płodni,
rozmnażajcie się, napełniajcie ziemię i czyńcie ją sobie
poddaną” (Rdz 1:28). Kwestia płodności nie oznacza
tylko pomnażania dzieci. Inaczej byłoby to dość dziwne
powtórzenie, które można by było sprowadzić do
tekstu „Rozmnażajcie się i rozmnażajcie się”, a nie tak
w Biblii przecież Bóg powiedział. 
Płodność oznacza także również twórczość,
kreatywność wyrażoną w konkretnym czynie i
działaniu, zakończonym konkretnym dziełem, który
można zaprezentować sobie i innym. 

POZWÓL SOBIE NA MARZENIA
TEKST: KAMIL KOWALEWSKI  

Ale żeby w ogóle zacząć coś „płodzić” i działać w tym
kierunku, trzeba mieć przecież jakiś zamysł… trzeba po
prostu chwilę „pomarzyć”! 
Jak bardzo ważne są marzenia czy też wizje, mówi nam
nawet Księga Przysłów – „Gdy nie ma
widzenia(proroctwa, objawienia) Naród się psuje” (Prz
29:18). Chodzi o to, że jeśli przed narodem nie ma
konkretnej wizji podążania w konkretnym kierunku,
zaczyna on gnuśnieć, psuć się i w konsekwencji
rozpadać. Spokojnie na kartach historii moglibyśmy
bez problemu odnaleźć właśnie takie narody. 
A co jeśliby ten werset sprowadzić do każdego
pojedynczego człowieka żyjącego na tej ziemi? 
Czy można by było wówczas powiedzieć „Gdy
człowiek nie ma widzenia (proroctwa, objawienia czy
też może marzenia) zaczyna się psuć” ? Wydaje mi się,
że może być w tym sporo prawdy. 
 Sam Bóg chociażby w Księdze Jeremiasza mówi, że „A
ja wiem jakie mam myśli o Was, myśli o pokoju a nie o
niedoli aby zapewnić Wam koniec jakiego
oczekujecie”(Jr 9:11). Sam Bóg ma swój zamysł i
marzenie które chce zrealizować wobec ludzi. Jakie Ty
masz myśli o sobie? Czy są to myśli, które prowadzą
Cię do pokoju? Czy myśląc o przyszłości odczuwasz
pokój? 
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Pan Jezus powiedział: „Ja przychodzę aby moje owce
miałby życie i aby je miały w obfitości” J 10:10. Nie chcę
tutaj głosić niezgodnej z Biblią Ewangelii sukcesu,
zwłaszcza, że w innym miejscu w Biblii Pan Jezus
powiedział, że ludzie żyjący w zgodzie z Ewangelią
będą błogosławieniu pośród prześladowań. 
Zdarza się w Kościele widzieć następujący schemat:
Byłem grzesznikiem wiele lat ale na szczęście po
drodze spotkałem Jezusa, uwierzyłem mu i zostałem
zbawiony. ALLELUJA! No.. to można wrócić do starych
spraw – praca, dom, dzieci, nabożeństwo, wakacje,
święta noi w międzyczasie trochę służby w kościele.. i
potem od nowa. 

 Żeby nie było – nie mam nic przeciwko wcześniej
wymienionym rzeczom, zastanawiam się tylko czy wg
biblijnego zamysłu to jest szczyt naszych możliwości,
które Bóg dla nas zamierzył? 

 

Nie wydaje mi się. Nie trzeba od razu być
międzynarodowym misjonarzem, na którego spotkania
przychodzą dziesiątki tysięcy ludzi. Czasami wielkim
Bożym marzeniem dla Ciebie mogą być sprawy życia
codziennego, co oczywiście nie wyklucza szerzenia
Dobrej Nowiny o Królestwie Bożym. Potrzebujemy
uwierzyć też w to, że póki żyjemy i mamy Boże
tchnienie w sobie to są jeszcze rzeczy, które z Bożą
pomocą możemy zrealizować. 
Sporo można by jeszcze napisać - myślę jednak, że to
od czego warto zacząć to znalezienie swobodnej
przestrzeni. Usiąść lub położyć się, poprosić Ducha
Świętego o inspirację… a następnie po prostu z Bogiem
– pomarzyć o dziełach i sprawach, które są dla Ciebie.

Błogosławię Cię w imieniu Jezusa. Niech Bóg natchnie
Twoje serce wspaniałymi marzeniami oraz wiarą w ich
realizację! 



Jesteśmy wdzięczni Bogu za kolejny rok nauki w Szkółce
Niedzielnej�📖⛪✝ 

Dziękujemy Bogu za wspaniałych nauczycieli i nauczycielki, którzy
służyli sercem wśród dzieci i młodzieży.

Mówiliśmy o tym, jak ważna jest wdzięczność i dziękowaliśmy
razem Bogu za ten rok nauki, za lekcje, nauczycieli, uczniów, Biblię
i nowe przyjaźnie.❤����

Niech Bóg błogosławi nasze kochane dzieci i młodzież, ochrania je
i objawia się w czasie nadchodzących wakacji, aby mogli Go
poznawać i utwierdzać się w wierze. �📖✝

Błogosławimy naszym kochanym uczniom i uczennicom i życzymy
wspaniałych wakacji w Bożej obecności. ����🏖🏞�😌

Szkółka
NA WYSOKIMNA WYSOKIM

ZAKOŃCZENIE ROKU SZKOLNEGO
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nauczania na wysokim

2 CZERWCA
Odnowiony umysł Efezjan 4:17-24
W Liście do Efezjan 4:17-24, Apostoł Paweł zachęca
Efezjan do porzucenia dawnego życia pogańskiego i
przyjęcia nowego życia w Chrystusie. Opisuje stan umysłu
pogan jako przyćmiony, przytępiony, zatwardziały,
prowadzący do rozpusty i nieczystości. Paweł podkreśla,
że chrześcijanie powinni żyć zgodnie z nauką Chrystusa,
ucząc się Jego mądrości, cierpliwości i świętości.
Wskazuje na potrzebę radykalnej przemiany - zrzucenia
starego człowieka i przyobleczenia się w nowego,
stworzonego na wzór Boga. Ta zmiana jest
jednorazowym, definitywnym aktem, ale także wymaga
ciągłego odnawiania umysłu. Paweł wzywa do życia
zgodnego z wolą Bożą, charakteryzującego się miłością,
sprawiedliwością i świętością, oraz do ciągłego
duchowego wzrostu i bliskości z Bogiem.

Nie zasmucajcie Ducha Efezjan 4:25-32
W Efezjan 4:25-32, Paweł daje praktyczne zalecenia nowym
wierzącym, jak żyć jako dzieci Boże. Apostoł podkreśla, aby
odrzucić kłamstwo i mówić prawdę, pamiętając o wzajemnej
więzi, unikać gniewu prowadzącego do grzechu i nie dawać
diabłu przystępu poprzez nieprzebaczenie. Zamiast kradzieży,
Paweł zaleca uczciwą pracę, aby wspierać potrzebujących.
Chrześcijanie powinni mówić budująco i unikać
nieprzyzwoitych słów. Usunięcie goryczy, gniewu, krzyku i
złorzeczenia jest kluczowe, aby nie zasmucać Ducha Świętego,
który pieczętuje wierzących na dzień odkupienia. Duch Święty,
jako osoba, posiada intelekt, wolę i emocje, działa jako
nauczyciel i przewodnik, oraz pragnie być traktowany z
szacunkiem. Paweł kończy, nawołując do uprzejmości,
serdeczności i przebaczenia, na wzór Chrystusa, budując
wspólnotę pełną miłości, pokoju i duchowego wzrostu.

9
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16 CZERWCA

23 CZERWCA
Obudź się, który śpisz Efezjan 5:8-16
Paweł w Liście do Efezjan 5:8-16 nawołuje do duchowej
przemiany. Byliśmy ciemnością, ale teraz jesteśmy światłością w
Panu, więc mamy postępować jak dzieci światłości. Odrzucamy
uczynki ciemności, takie jak rozpusta, bałwochwalstwo, chciwość
i nienawiść, i żyjemy według nowych zasad i wartości, szukając
Boga. Nowe życie w Panu przejawia się poprzez dobroć,
sprawiedliwość i prawdę. Paweł wzywa do przebudzenia się ze
snu duchowej ospałości i życia w pełni w Chrystusie. Zarówno
chrześcijanie, jak i ci, którzy jeszcze nie poznali Chrystusa,
powinni dążyć do duchowego wzrostu, wykorzystując czas na
modlitwę, czytanie Pisma Świętego, uczestnictwo w
nabożeństwach i czynienie dobra. Paweł zachęca do mądrego
postępowania, zgodnie z nauką Chrystusa, i aktywnego
zaangażowania w życie kościoła i społeczności.

Paweł w Liście do Efezjan 5:1-7 nawołuje chrześcijan do
naśladowania Boga poprzez miłość, jaką okazał Chrystus, oddając
życie za ludzi. Podkreśla, że wiara musi przejawiać się w
codziennym życiu, odrzucając nieczystość, chciwość oraz
niewłaściwą mowę. Chrześcijanie powinni dążyć do świętości,
unikać grzesznych zachowań i dziękować Bogu. Paweł ostrzega,
że osoby trwające w grzechu, takie jak rozpustnicy czy chciwcy,
nie mają udziału w Królestwie Chrystusowym. Bałwochwalstwo
duszy oznacza oddanie najwyższych wartości czemuś innemu niż
Bogu, co jest niedopuszczalne.Apostoł Jakub podkreśla, że wiara
bez uczynków jest martwa, a prawdziwa wiara prowadzi do
przemiany życia i dobrych uczynków. Martwa wiara jest bezsilna,
nie zmienia życia człowieka, podczas gdy żywa wiara jest
potężna, wyzwala z nałogów i zwycięża pokusy. Jakub używa
przykładu Abrahama, którego wiara była doskonała dzięki
uczynkom. Paweł i Jakub zwracają uwagę, że dobre uczynki są
dowodem żywej wiary, a nieodrodzeni ludzie, nawet ci
wychowani w chrześcijańskich rodzinach, muszą dążyć do
prawdziwej wiary wyrażanej przez uczynki.
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30 CZERWCA
Bądźcie pełni Ducha Efezjan 5:17-21
W Efezjan 5:17-21 Paweł zachęca wierzących do mądrego postępowania zgodnie z wolą Bożą. Ostrzega
przed upijaniem się winem, co prowadzi do rozwiązłości, i zamiast tego nawołuje do napełnienia Duchem
Świętym. Tego napełnienia doświadczamy poprzez modlitwy, psalmy, hymny, duchowe pieśni oraz
dziękczynienie Bogu w imię Jezusa. Paweł podkreśla również potrzebę wzajemnego ulegania w bojaźni
Chrystusowej.
Wola Boża obejmuje miłość do Boga, wyrażaną przez czytanie Słowa Bożego i modlitwę, wzajemną
miłość, dzielenie się Ewangelią, czynienie uczniów oraz mądre wykorzystywanie czasu. Pełnia Ducha
Świętego zmienia nasz język, myślenie i zachowanie, wpływając pozytywnie na nasze małżeństwa,
rodzinę i służbę. Duch daje nam moc do zwycięstwa nad grzechem i prowadzi do świętego życia,
skoncentrowanego na Bożych celach. Wreszcie, ważne jest traktowanie Ducha Świętego jako żywej
Osoby, z którą budujemy relację, co umożliwia pełniejsze życie chrześcijańskie.



FELIETON

Jak zaufać, kiedy wokół siebie widzisz ścianki
domku z kart? Niepewny, chwiejny, podatny
na najdrobniejszy podmuch. 
Widzisz tę budowlę, a Twoja wiara, maleńka jak
ziarno gorczycy, musi okazać się wystarczająca,
by te papierowe mury przetrwały to, co
nadchodzi. 
Być może stoisz przed największym wyzwaniem
w swoim życiu, jak nad ciemną przepaścią. 
Być może doszedłeś do punktu, z którego nie
możesz już nawet ruszyć dalej i potrzebujesz tylko
i aż cudu, żeby ściana przed tobą zniknęła, bo nie
masz już żadnych innych ruchów. 
Być może mierzysz się z czymś, co jest tak
trudne, że na samą myśl o tym boli cię każdy
centymetr ciała i duszy. 
Być może… 
A jednak nasz Bóg ma potężniejsze imiona, a w
nich — potężniejsze obietnice. 
Elohim: Stwórca. 
Shaddai: Wszechmogący.
Jireh: Zaopatrzyciel.
Rapha: Uzdrowiciel.
Adonai: Pan. 
Messiah: Namaszczony. 
Twój Goliat nie jest większy niż On. 
Twoja Golgota nie jest trudniejsza niż Jego. 
Twoja droga nie jest taka, jaka jest, bez powodu. 
Ktoś powiedział mi ostatnio, że Bogu bardziej niż
na naszym komforcie zależy na kształtowaniu
naszego charakteru. 

WYSOKO, JAK ORZEŁ 
TEKST: JULITA KOZŁOWSKA  

Czuję, że od dłuższego czasu jestem w takiej
próbie. Że Bóg pracuje nad wieloma rzeczami we
mnie i w moim życiu, aby mnie wzmocnić. A
jednocześnie, by umocnić moje zaufanie do Niego
i ukształtować mnie według swojego planu, żebym
potrafiła działać tak, jak On tego chce. 
Czy to łatwe? Nie. 
To trudne. Bywa, że tracę siły. Chcę, żeby
wszystko wróciło do normalności. Żeby było jak
dawniej, kiedy tej próby nie było. A potem
przypominam sobie: 

„Czyżbyś nie wiedział? Czyżbyś nie słyszał?
Bogiem wiecznym jest PAN, Stwórcą krańców
ziemi. On się nie męczy ani nie ustaje,
niezgłębiona jest Jego mądrość. Zmęczonemu
daje siłę, a bezsilnemu moc w obfitości. Nawet
najmłodsi ustają, nawet młodzieńcy padają. Lecz
tym, którzy ufają PANU, przybywa wciąż nowych
sił, wzbijają się na skrzydłach jak orły, biegną, nie
tracąc tchu, prą naprzód — i nie są zmęczeni.”
  Izajasza   40 : 28 - 31   



WYJAZD ZBOROWY
Nasz zborowy wyjazd zbliża się wielkimi krokami. 
Na początku lipca będziemy musieli potwierdzić
ostateczną ilość osób. Na ten moment są jeszcze 3 wolne
pokoje (3-osobowe), więc jeśli ktoś chciałby jeszcze do
nas dołączyć, to proszę o szybki kontakt z Michałem K.

Termin wyjazdu: od 05.08 (poniedziałek) do 10.08
(sobota). 

Miejsce: Dom Wczasowy "Stalownik", 

Adres: Bartkowa-Posadowa 264.



Z PRZYJEMNOŚCIĄ INFORMUJEMY, ŻE PO RAZ
SIÓDMY BĘDZIE ORGANIZOWANY REFRESH

FESTIWAL! 

 WYDARZENIE ODBĘDZIE SIĘ, JAK ZAWSZE,
W WARSZAWIE RADOŚCI, W SIEDZIBIE
WBST. W TYM ROKU 15-18 SIERPNIA, POD
HASŁEM BÓG CUDÓW. PONIŻEJ
PRZEDSTAWIAMY TEMATY, JAKIMI
CHCEMY DZIELIĆ SIĘ Z MŁODZIEŻĄ:

1. Cudem jest to, że wszystko istnieje, że cokolwiek
istnieje, i to, jak Bóg to stworzył. 
2. Cudem jest życie każdego człowieka, człowiek jest
cudem. 
3. Cuda Jezusa były wyjątkowe i niepowtarzalne. 
4. Cudem jest każde nawrócenie, nowo narodzenie. 
5. Cudem jest Biblia, to, że powstała i to, że wciąż istnieje.
6. Cudem jest to, że Kościół powstał i dalej istnieje.
 7. Bóg wciąż dokonuje cudów
Podczas festiwalu oprócz wykładów odbywać się będą
również warsztaty. Uczestnicy będą mieli możliwość
wyboru tematu, który ich najbardziej interesuje lub który
jest im potrzebny do dalszego rozwoju. Do tego
organizujemy koncert CSM Worship, w uwielbieniu
poprowadzi nas Oaza Worship, a to wszystko odbędzie się
na scenie plenerowej w Radości! Nie zapominamy również
o FreshStage, który będzie miał swoje miejsce.

Chcielibyśmy Was zaprosić do uczestnictwa w tym dziele
poprzezy 
w Modlitwę o to wydarzenie. Bez Bożego prowadzenia
nawet nie chcemy zaczynać organizować kolejnego
Refresha, dlatego prosimy o powierzenie tej inicjatywy
naszemu Panu
 w zaproszenie młodzieży z Waszego zboru. Robimy
Festiwal w Radości, aby młodzi wierzący mogli wzrastać w
wierze i wzajemnie się poznawać. Aby to się wydarzyło
muszą przyjechać, dlatego prosimy o przekazanie im
informacji� 
w zaangażowanie finansowe. 

ORGANIZATOR GŁÓWNY 
ŁUKASZ WAKUŁA 606 891 003

DUSZPASTERSTWO MŁODZIEŻY
KOŚCIOŁA CHRZEŚCIJAN
BAPTYSTÓW W RP 32 1020 5402
0000 0102 0539 9813



Już wkrótce zapraszamy Was  na kolejne warsztaty dla Kobiet.
Tym razem spotkamy się 21 września w sobotę. Prowadzącą będzie Ola Nerc z
Gdańska. 

Tu zaproszenie i słowo zachęty od Oli:

Tytuł warsztatu "Obdarowana".
Z Biblii dowiadujemy się, że jesteśmy obdarowane bezwarunkową miłością,
poczuciem bezpieczeństwa, niezachwianą tożsamością dzieci Bożych i mamy
dla Niego wartość przewyższająca nasze wyobrażenia. Kochający Ojciec – Bóg
ma to wszystko dla Ciebie. Dlaczego więc tak trudno jest nam wziąć te dary z
Jego ręki? 

Dlaczego zmagamy się z myśleniem o Bogu jako o kochającym Ojcu? Dlaczego
nie potrafimy w pełni przyjąć tożsamości dziecka Bożego?
Podczas naszego warsztatu wnikliwie przyjrzymy się przeszkodom, które stoją
na drodze, aby żyć obfitym życiem, które obiecuje Bóg. Zajrzymy głęboko do
naszego serca, odkryjemy czające się tam warownie, kłamstwa, rany, deficyty i
wypracowywane latami techniki przetrwania.  Przygotuj się na operację na
otwartym sercu.
Przejdziemy przez proces oczyszczenia, aby dojść do odnowienia tej
rodzicielskiej relacji i abyś uwierzyła, że jesteś ukochaną córką Boga, w której
ma upodobanie. Z Bożą pomocą ta operacja na pewno się powiedzie. 
Zapraszam, Olga Nerc

Mierz WysokoMierz Wysoko

Wkrótce! Warsztaty dla Kobiet
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KURS EWANGELII
WEDŁUG ŚWIĘTEGO
JANA Z PASTOREM
STUDIUM BIBL I JNE

ODKRYJ, CO KRYJE
SIĘ W EWANGELII
ŚW. JANA.  
Czy chcesz poznać głębsze znaczenie jednej z
najciekawszych Ewangelii? Jeśli tak, serdecznie zapraszamy
Cię na wyjątkowy kurs, który odbędzie się w siedmiu
spotkaniach .

Będzie to niezwykła okazja do zgłębienia podstaw wiary
oraz zrozumienia istoty odkupienia, które dokonało się
poprzez ofiarę Jezusa Chrystusa na krzyżu. Podczas kursu
wyjaśnimy w sposób klarowny i przystępny, jaką drogę
obrać, aby osiągnąć życie wieczne i pewność zbawienia po
ziemskiej podróży. Nasz Pastor przeprowadzi Cię przez
treści Ewangelii według Świętego Jana, dzieląc się
głębokim zrozumieniem i duchową mądrością.

Kurs kończy się otrzymaniem świadectwa, które potwierdzi
Twoje uczestnictwo w tym szczególnym procesie
duchowym. Każdy uczestnik otrzyma także egzemplarz
Nowego Testamentu lub Biblii, aby móc kontynuować
swoją duchową podróż.

Jeśli chcesz odkryć tajniki tej niezwykłej Ewangelii i
pogłębić swoją wiarę, zachęcamy Cię do skontaktowania
się z Pastorem Krzysztofem osobiście lub poprzez adres
mailowy: 4pk@wp.pl  

kurs bibli jny 

7 INSPIRUJĄCYCH SPOTKAŃ



Niech ich życia będą pięknym

świadectwem Bożej obecności!

   
   
   
   
   

   
   

    
   

  
   

 

LIPIEC
Urodziny obchodzą:

Mierz Wysoko





GALERIA16



GALERIA17



PROŚBY MODLITEWNE
O to szczególnie prosimy naszego Ojca w Niebie 

Prośmy Boga o umocnienie w wierze  

W modlitwie prośmy naszego Ojca w Niebie,  aby umocnił
naszą wiarę.  Niech Dobry Bóg rozpala nasze serca,
prowadzi  nas i  kieruje,  żebyśmy mogli  być dobrym
przykładem dla innych wierzących, jak i  naszych bliskich,
którzy jeszcze nie są nawróceni.   

Prośmy o wzrost naszego kościoła, jak i całego Ciała
Chrystusa 

Prośmy Boga,  aby przyprowadzał do naszego zboru nowe
osoby. Niech Duch Święty budzi  serca,  pobudza
poszukiwania duchowe i  doprowadza do kościoła Na
Wysokim. Spotkają się tu ze Słowem Bożym, nauczaniem  i
ciepłem, jak w domu rodzinnym. Tym samym rozrośnie się
całe Ciało Chrystusa,   co będzie niewątpliwym powodem
do radości  dla wszystkich wierzących w Jezusa.   



WERSET MIESIĄCA

Rozważaj go w swoim sercu w lipcu



III Zbór KChB
Kościół na Wysokim

os. Wysokie 22 , 31-820 Kraków
www.kosciolnawysokim.pl

Skontaktuj się z Pastorem Krzysztofem Krajewskim
nr tel.: +48 501 253 516

mail: 4pk@wp.pl

Wesprzyj nasz Kościół
BANK PKO BP UWAGA! ZMIANA KONTA!

 30 1020 2892 0000 5902 0907 4115
BLIK: 453 155 601

Masz pytania albo sugestie związane z biuletynem, 
chcesz wypisać się z listy mailingowej? 

Napisz do naszej Redakcji
mail: biuletyn.krakow@gmail.com

Dołącz do nas w social mediach!

Instagram: https://www.instagram.com/kosciolnawysokim
Facebook: https://www.facebook.com/kosciolnaWYSOKIM

Członkowie naszego zboru mogą zostać członkami kościelnych grupek na
WhatsAppie. Jeśli chcesz do nich dołączyć, napisz do Pastora Krzysztofa.

 
Wszystkie aktualne nauczania znajdziesz na YouTube:

https://www.youtube.com/@kosciolnaWYSOKIM

Posłuchasz ich także na Spotify: podcast Rozmowy na Wysokim.

https://www.facebook.com/kosciolnaWYSOKIM
https://www.youtube.com/@kosciolnaWYSOKIM

